

# 6天5夜 越南北部之旅

## 河内首都 - 沙坝 - 番西邦山 - 龙云玻璃桥 - 下龙湾



特色风味：越南河粉、春卷、海鲜餐、坝三文鱼火锅风味、莲花越式自助餐！

Tour code : 6HAN-LS

### 第一天：吉隆坡 → 河内

晚餐

乘搭客机飞往越南首都河内。河内是座古都，越南传统文化的摇篮。抵达后前往河内参观西湖...晚餐后欣赏越南已有逾千年的历史 - 越南国粹，於农閒及红河氾滥期间，农民在水堂中筑起小舞台弄木偶作为娱乐，演变至今成为享誉国际的民族技艺水上木偶戏，住河内。

### 第二天：河内 - 沙坝 - 龙云玻璃桥

早午晚餐

早餐后，团队乘车前往 - SAPA (Sapa 位于越南的山区，比海面上高度约有 2100 米左右，这此主要是越南少数民族生活的地方)。抵达后团享用午餐，参观乘车前往沙巴的【Rong May 龙云玻璃桥】大约 40 分钟左右，玻璃桥比海拔 2200 米高，抵达后游客将感到这是一个非常壮观的工程，从玻璃桥上的高处俯瞰，游客会观赏到最雄伟的自然美景并享受清爽宜人的气候，也有非常有趣的体验猎云与雄伟壮丽的山峰合影留念，既美又诗意。享用晚餐，自由逛逛 洋人街，沙坝广场，石教堂。晚餐於当地餐厅，住沙坝

### 第三天：沙坝 - 番西邦山 - 河内

早午晚餐

早餐后。团队乘车到缆车站 乘缆车上去参观：番西邦高山 (FANSIPAN)。海拔 3143 米，是整个中南半岛 (越南，老挝及柬埔寨) 最高的山。也是东南亚第九个最高峰，在不同的每一个角落，游客可观赏到最美丽的全景。团队用午饭后，返回河内。晚餐於当地餐厅，住河内

### 第四天：河内 - 下龙湾

早午晚餐

早餐后。团队参观：胡志明陵墓，巴亭广场，主席府，高脚屋，独住寺，文庙国子监，镇国古寺。午餐后，随后团队乘车前往素有世界八大奇景之一的下龙湾；沿途上可欣赏朴素的田园风光及明媚的山川景色。晚餐后。参观下龙夜市。住下龙湾

### 第五天：下龙湾 - 河内

早午晚餐

早餐后。团队登船游览美景天成的下龙湾，于 1994 年 12 月 17 日得到世界联合国教科文组织公认为 (世界第八大天然遗产奇景之一)。这片海域共有一千多座的石灰岩天然刀锋：如。斗鸡岛，狼狗石，乌龟岛，人头岛，双乳峰等。在乘船参观：溶洞。洞内有许多独特的天然奇石，像一座天然的楼台，团队在船上用午餐时一边欣赏美景，一边享受美味的海鲜餐。下午游客乘车返回河内市。团队参观：观光市内著名的还剑湖和 36 古式街道购物。晚餐於当地餐厅，住河内。

### 第六天：河内 → 吉隆坡

早餐

早餐后，自由活动至集合时间，送往机场乘搭客机飞返家园，结束六天愉快旅程。

\*\*\*\*\* 以上行程仅供参考，最后由当地旅行社安排为标准 \*\*\*\*\*



# 6D5N VIETNAM TOUR

## Ha Noi - Sapa - Fansipan - Rong May Glass Bridge - Ha Long Bay



**SPECIAL MEAL : Vietnamese Pho, Spring Rolls, Seafood Meal, Ba Salmon Hot Pot Flavor. Lotus Vietnamese Buffet!**

**Tour code : 6HAN-LS**

### **Day 1 : KUALA LUMPUR- HANOI**

**( D )**

Arrived Hanoi - Noi Bai International Airport, Hanoi, Vietnam. Hanoi is an ancient capital. After arrival to Hanoi to visit the West Lake... After dinner enjoy Vietnam has more than one thousand years of history – PUPPET Show .

### **Day 2: HA NOI – SAPA Rong May Glass Bridge**

**( B/L/D )**

After breakfast, take the bus going to SAPA (Sapa is located in the mountains of Vietnam, about 2,100 meters high Sapa above sea level, which is mainly where the Vietnamese minority live). After the arrival will have lunch and visit: after lunch going to [Rong May Glass Bridge] in Sa Pa for about 40 minutes. The glass bridge is 2,200 meters above sea level. After arriving, we will feel that this is a very spectacular project, overlooking from the height of the glass bridge, you will see the most majestic natural beauty and enjoy the refreshing and pleasant climate, and also have a very interesting experience of hunting clouds and taking pictures with the majestic peaks, which is both beautiful and poetic. Have dinner and go for free. Foreigner Street, Sapa Market, Stone Church. Dinner at a local restaurant, stay overnight in Sapa

### **Day 3 : SAPA – FANSIPAN – HA NOI**

**( B/L/D )**

After breakfast. Take the bus to the cable car station. Take the cable car to visit: FANSIPAN. At an altitude of 3,143 meters, it is the highest mountain in the entire Indochina Peninsula (Vietnam, Laos and Cambodia). It is also the ninth highest peak in Southeast Asia. In every corner and lookout point you can enjoy the most beautiful panorama. After Fansipan mountain tour return back Sapa for lunch and back to Hanoi. After dinner at a local restaurant, check-in hotel in Hanoi stay overnight.

### **Day 4 : HA NOI – HA LONG BAY**

**( B/L/D )**

After breakfast, take a visit : Ba Dinh Square, President Ho Chi Minh, Mausoleum & One Pillar Pagoda, After lunch (about four hours' drive) to Halong Bay , Halong Bay in 1994 has been awarded by UNESCO as a natural heritage wengong considered as Vietnam's famous scenic islands. Along the way visitors impressive view to the northern provinces of Vietnam's rural rustic scenery. Dinner at local restaurant.

### **Day 5 : HA LONG BAY - HANOI**

**( B/L/D )**

After breakfast, 4 hours boat trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves, grottos such as: Grotto Cave. Lunch will be served on boat with the fresh seafood. After lunch , return to Hanoi , sightseeing city famous sword lake, 36 ancient street shopping. Dinner at local restaurant.

### **Day 6: HA NOI → KUALA LUMPUR**

**( B )**

After breakfast, free activities until the assembly time, transfer to the airport fly back home, ending the six-day pleasant journey.

\*\*\*\*\* The above itinerary is for reference only, and finally arranged by the local travel agency as the standard \*\*\*\*\*